产品示意图



智能眼镜使用说明书



包装清单

① 眼镜 ②充电线 ③说明书

Product diagram





Manual for smart glasses

Packing list

- 1: glasses
- 2: charging Line
- 3: instruction

声道: 双喇叭, 立体声

功能操作说明

在关机状态,长按右镜腿触控区3秒,提示"Power on" 插上充电器自动关机,或在开机状态,长按右镜腿触控区5秒, 提示"Power off" 3.播放/暂停 在待机状态下,双击多功能区可直接播放,或暂停播放

4.切换歌曲 播放音乐时三击多功能区可切换下一曲,长按1.5秒可切换上一曲。

5. 来电接听 手机来电时,双击多功能区可接听电话。

6. 来电挂断

产品规格

镜架颜色: 黑色 镜架材质: TR90/混合材质 镜片材质: PC/UV400 无线版本: V5.3 充电时间:约120分钟 电池容量: 80mAH(典型值) 充电电压和电流: DC5V 支持模式: HFP/HSP/ A2DP/AVRCP

充电操作

1.将充电线一头插上充电仓,一头插上充电器即可给眼镜充电, 充电时红灯会长亮:充电完成,红蓝灯交替闪烁10后熄灭,

1.眼镜开机后,自动讲入配对状态,红蓝灯交替闪烁。

提示

7. 来电拒接

8. 低电量提示

配对方式

点击配对即可连接成功。

1: 使用本产品前请仔细阅读说明书, 并保留说明书 2: 首次使用, 请告将本产品充满电

手机通话时,双击多功能区可挂断电话

手机来电时,长按多功能区1.5秒均可拒接来电。

当电池电量低电时,每隔30秒会发出提示音,需尽快给设备补电

2: 打开要连接的设备,搜索该型号并连接设备,设备自动弹出配对窗口,

3: 如果产品长期(超过两周)不充电,使用前请对其充电。

4: 较脏的镜片不要直接擦拭,应先镜片打湿,再用眼镜布拭干。尽量 使用绒面目吸水性较强眼镜布轻轻抹拭干净、注意不要太用力、擦拭时、 眼镜布要朝着同一个方向擦拭,不能来回擦拭,也不能在镜片上转着圈擦。

5: 当电池温度超出-10°C-60°C的时候,产品将会影响工作。

注意事项

- 1: 请勿以任何理由拆除或维修改装本产品,否则可能会导致起火,电子 击穿甚至彻底损坏本产品。
- 2:请勿将设备置于温度过低或过高(-10℃以下或高于45℃)环境下。
- 3: 请勿将产品接触液体弄湿,或浸泡在液体里。
- 4: 不能将眼镜放在阳光下长时间暴晒(如汽车内),否则易变形,老化,
- 5: 请勿将充电线磁吸端靠近金属物体,防止磁吸金属物体后引起的 短路危险。

重要安全信息

在使用本设备前,请先阅读所有安全信息以确保正确和安全使用。 2:使用未经制造商认可的电源。充电器或电池。可能引发火灾爆炸或其它

- 3: 请使用本制造商认可且与些型号设备配套的配件。
- 4: 请在温度0-35℃范围内使用本设备,并在温度-20-45℃范围内存放设 备及其配件。当坏境温度过高或过低时,可能会引起设备故障
- 5: 该设备使用不可拆卸的内置电池,请勿自行更换电池以免损坏电池或
- 6: 若充电完毕,请断开充电器与本设备的连接,并从电源插座上拔掉充 电器,连续充电时间请勿超过12小时。

- 7: 电池禁止拆卸,挤压,撞击或投入火中,若出现严重膨帐,请勿继续
- 8: 请勿置于高温环境中(如汽车内), 电池过热可能会引起爆炸。
 - 10: 若设备或其它任何部件不能正常工作,请勿自行维修任何产品。
- 11: 连接其他设备时,请参考用户手册的连接方法,不要随意连喷连接不 配套的设备
- 12: 为避免听力受损,请勿长时间使用高音量。

请遵循相关法律法规。不要在以下不境使用

- 1: 如加油站,油库,化学仓库附近等存储有易燃易爆油气或化学品的环 境,严禁使用设备。
- 2: 请勿在医院手术室,急诊定,深切治疗部等场所使用此备,为了避免 干扰医疗仪器工作,使用此设备时请远离心脏起搏器,助听器,植入耳蜗 等医用,请何持此设备和起搏器之间超过15厘米的距离。
- 3: 若要在个人医疗设备附近使用此设备,请咨询医师和设备制造商。
- 4: 请遵守有关驾车时使用此设备的所有安全警告和规定
- 5: 雷雨天气时,为避免雷击事故,请勿在室外使用
- 6: 请勿在浴室等高湿度的地方使用充电器,否则会导致触电,人身伤害, 起火和充电器损坏。
- 7: 请遵守在任何环境里明确禁止使用的相关法律规定

Product specification

color: black frame material: TR90/hybrid material lens material: PC/UV400 wireless version: V5,3 charging time: about 120 minutes battery capacity: 80 Mah (typical value) charging voltage and current: DC5V support mode: HFP/HSP/A2DP/AVRCP sound track: dual speakers, stereo

Functional instructions

- 1: Roll camera
- In shutdown mode, press the right mirror leg touch area for 3 seconds, prompt "Power on."
- 2: Turn it off
- Plug in the Charger to shut down automatically, or in the boot state, long press the right mirror leg touch area 5 seconds, prompt"Power off" 3: Play/pause
- In standby state, double-click the multi-function area can play directly, or pause the play 4: Switch songs
- Play music when the multi-functional area can switch to the next song, long press 1.5 seconds to switch to a song.

- When the mobile phone calls, double-click the multi-function area to answer
- 6: calls hang up
- When the mobile phone calls, double-click the multi-function area to hang up the phone
- 7: incoming calls are rejected
- When the mobile phone calls, long press multi-function area 1.5 seconds can be rejected calls.
- 8.Low power tips
- When the battery power is low, every 30 seconds will issue a warning sound, need to recharge the equipment as soon as possible

Matching method

- 1.After the glasses boot, automatically enter the matching state, red and blue light flashing
- 2: open the device to connect, search model, and connect the device, the device automatically pop-up matching window, click on the match can be connected successfully.

- 1.Plug one end of the charging cable into the charging bin and plug in the Charger at the other end to charge the glasses. The red light will be bright when the charging is completed, and the red and blue lights will flash alternately for 10 minutes before going out.
- 1: Please do not remove or repair this product for any reason, otherwise it may cause fire, electronic breakdown or even completely damage this product.
- 2: Please do not place the equipment in the environment of too low or too high temperature (below -10 ° C or above 45 ° C)

- 3: Please do not wet the product contact liquid, or soak in the liquid.
- 4: can not be placed in the Sun for a long time exposure (such as car), or easy to de formation, aging, broken.
- 5: do not draw the magnetic end of the charging line near the metal object, to prevent the risk of short circuit caused by magnetic attraction to the metal object.

Important security information

- 1: before using this device, please read all the security information to ensure the correct and safe use
- 2: use of unapproved power supplies, chargers or batteries may cause fire, explosion or other hazards
- 3: Please use the accessories approved by this manufacturer and matched with these models of equipment. 4: Please use the equipment in the temperature range of 0-35 ° C, and store the
- equipment and its accessories in the temperature range of -20-45 ° C. When the ambient temperature is too high or too low, may cause device failure
- 5: the device uses Non-removable built-in Battery, please do not replace the battery to avoid damage to the battery or device. 6: If the charge is finished, please disconnect the Charger from the device, and
- unplug the Charger from the power outlet, continuous charging time do not exceed
- 7: the battery is not allowed to disassemble, extrusion, impact or put into the fire, if there is a serious swelling, please do not continue to use.
- 8: Please do not put in high temperature environment (such as Car), the battery overheating may cause explosion,

- 9: Please keep the equipment dry.
- 10: if the equipment or any other parts can not work properly, please do not repair any products by yourself.
- 11: connect other equipment, please refer to the user's manual connection method, do not spray connection does not match the equipment
- 12: to avoid hearing loss, please do not use high volume for a long time.

Warning

- Please follow the relevant laws and regulations, do not use
- 1; such as gas stations, oil depots, chemical warehouses near the storage of flamm able and explosive oil gas or chemicals environment, strictly prohibit the use of
- 2: Do not use this device in the operating room, emergency room, intensive care unit, etc. . To avoid interfering with the medical equipment, keep away from artificial pacemaker, hearing aids, cochlear implants, etc., the distance between the device and the pacemaker is more than 15 cm.
- 3: Consult Your Physician and device manufacturer if you would like to use this device near your personal medical device,
- 4: comply with all safety warnings and regulations regarding the use of this device
- 5: avoid using it outdoors during thunderstorms
- 6: do not use the charger in high humidity places such as the bathroom, otherwise it can lead to electric shock, personal injury, fire and damage to the charger,
- 7: Please comply with the relevant legal provisions that explicitly prohibit use in any

FCC Warnning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection againstharmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiateradio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, maycause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee thatinterference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmfulinterference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipmentoff and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of thefollowing measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1)This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.